
 

ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ - РАЗГРАД 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 1 

 

 От проведеното заседание на Общински съвет - Разград на 06.11.2003 година от 
14.00 часа в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  33.Отсъстващи няма. 
/ Приложение №1 към Протокола/. 

 

След направен отвод от общинските съветници – Венелин Димитров Узунов и 

Евгения Петрова Кочанова, новоизбраните общински съветници са: Георги Маринов 
Атанасов и Йорданка Цонева Кондиева. 

От новосъздадения Общински съвет присъстваха – 32. 

Отсъства Йорданка Цонева Кондиева. 
 

 На заседанието присъстваха: г-н  Бехчет Сюлейман - Областен управител на 
Разградска област, г-н Венелин Узунов - кмет на Община Разград, г-н Любомир Цонев - 
зам.кмет на Община Разград, г-жа  Станка Ангелова - зам.кмет на Община Разград, г-ца 
Гюлтен Еминова - секретар на Община Разград, председателя, зам.председателите и 

всички членове на Общинската избирателна комисия, гости, журналисти, граждани. 

 

 / Звучи химна на Република България/ 

 

 Първото заседание на Общински съвет Разград бе открито от г-н Бехчет Сюлейман 

– Областен управител на Област Разград. 

 

 Г-н Бехчет Сюлейман - Областен управител на Разградска област 
 Уважаеми дами и господа, 
 Имам приятното задължение, което ми дава Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, възползвам се от чл.23, ал.1, който гласи:  

Първото заседание на новоизбрания Общински съвет се свиква от Областния 
управител и се провежда в 14 дневен срок от обявяването на резултатите от изборите. 

Първо искам да честитя на всички новоизбрани кметове, кмета на Община Разград, 

кметове на кметства  и на общинските съветници. Знам, че осъзнавате, каква отговорност 
поемате и сте поели обещания, пред Негово Величество – ИЗБИРАТЕЛЯ. Този Общински 

съвет, тези кметове, с тях ще влезем в Европейския съюз. Отговорностите на местните 
власти стават по-големи  разбира, с това и правомощията стават по-големи на местните 
власти, с влизането ни в Европейския съюз.  

Искам да пожелая на новосформирания Общински съвет ползотворна работа и 

преди всичко им желая здраве и успешен  4 - годишен мандат.  
 

Заседанието протече при следния  
 

Д Н Е В Е Н  Р Е Д: 

 

 



 

1. Информация от председателя на Общинската избирателна комисия – Разград-  г-
ца Савина Миткова, относно резултатите от двата тура на местните избори и  връчване на 
удостоверенията на общинските съветници и кметове на кметства. 

2. Полагане на клетва от общинските съветници, кмета на общината и кметовете на 
кметства по чл.32, ал.1 от ЗМСМА.. 

 3. Други. 

  

 Г-н Бехчет Сюлейман - Областен управител на Разградска област даде думата на г-
ца Савина Миткова – председател на Общинската избирателна комисия. 

ПО  ТОЧКА  ПЪРВА 

  

Информация от г-ца Савина Миткова - председателя на Общинската избирателна 
комисия / ОИК / гр. Разград.  

 

Относно: Резултатите от двата тура на местните избори и  връчване на 

удостоверенията на общинските съветници, на кмета на Община Разград  и кметове 

на кметства. 

      

 Г-ца Савина Миткова - председателя на Общинската избирателна комисия / ОИК / 

гр. Разград. 

 

 Уважаеми дами и господа, 
 Имам честта и удоволствието да обявя пред всички Вас решенията на Общинската 
избирателна комисия, относно обявените въз основа на резултатите от гласуването, 

резултати за отделните видове избор. 

 Съгласно Решение № 384 от 03 ноември 2003 г., постановено на основание чл. 27 , 

ал.1, т.13 от Закона за местните избори и методическите указания на ЦИКМИ, 

Общинската избирателна комисия гр. Разград обяви въз основа на резултатите от 
гласуването, съгласно протоколите на СИК и протоколите на ОИК за отделните видове 
избор, за избран за кмет на Община Разград – господин Венелин Димитров Узунов.  
 

 /Г-ца С. Миткова връчи удостоверението за избор на г-н Венелин Узунов/  

 

 Съгласно Решение № 329 от 27 октомври 2003 г. на основание чл. 27 , ал.1, т.13 от 
Закона за местните избори и методическите указания на ЦИКМИ Общинската 
избирателна комисия, обяви въз основа на резултатите от гласуването, съгласно 

протоколите на СИК и протоколите на ОИК за избрани за общински съветници : 

Добринка Иванова Монева, Венелин Димитров Узунов, Севджан Мустафов Съдкъев, 
Стоян Димитров Ненчев, Пейчо Добрев Георгиев, Денчо Стоянов Бояджиев, Илкер 

Ахмедов Мустафов, Милена Иванова Цанева, Бонка Георгиева Цакова, Жоро Михайлов 
Чобанов, Веселин Данаилов Тодоров, Незиха Ахмедова Арабаджиева, Кина Дякова 
Маринова, Евгения Петрова Кочанова, Бакир Ибрямов Чолаков, Наско Борисов 
Анастасов, Васко Димитров Нанев, Йълдъз Хаккъ Шеремед, Симеон Асенов Захариев, 
Милен Станчев Малчев, Миле Димитров Милев, Иво Борисов Димитров, Камен Димитров 
Воденичаров, Ахмед Мехмед Мехмед, Емил Петров Малчев, Емил Тотев Проданов, 
Назиф Ибрям Зюлкяр, Ваня Тодорова Миланова – Абаджиева, Михаил Стилиянов Иванов, 
Тодор Пеев Тодоров, Богдан Неделчев Стоянов, Иванка Миткова Желева, Мирослава 
Стойчева Кацарова-Цочева. 
 

/Г-ца С. Миткова връчи удостоверенията за избор на всички общински съветници/ 



 

 

 Съгласно Решение № 329.2 от 27 октомври 2003 година , ОИК обявява въз основа 
на резултатите от гласуването, съгласно протоколите на СИК и протоколите на ОИК за 
отделните видове избор за избран за кмет на кметство Липник – Сабри Хасанов 
Хюсеинов; за кмет на кметство Недоклан – Тургут Халилибрям Рахми; за кмет на 
кметство Пороище – Величка Найденова Александрова. 
 Съгласно Решение № 384 от 03 ноември 2003 г., обявява за избрани: 

За кмет на кметство Балкански – Тошко Николов Илиев; 
За кмет на кметство Благоево – Момчил Йосифов Мизурски; 

За кмет на кметство Гецово – Стоян Петров Стоянов; 
За кмет на кметство Дряновец – Колю Радославов Колев; 
За кмет на кметство Дянково – Али Зекерие Абдурахим; 

За кмет на кметство Киченица – Хошгюн Наджи Исмаил; 

За кмет на кметство Мортагоново – Рюкие Мюзекярова Алиева; 
За кмет на кметство Осенец – Ценка Йовчева Неделчева; 
За кмет на кметство Побит камък – Росица Станчева Атанасова; 
За кмет на кметство Радинград – Севджихан Ахмед Яхю; 

За кмет на кметство Раковски – Бюнят Серветов Татаров; 
За кмет на кметство Стражец – Исмаил Хасан Инол; 

За кмет на кметство Топчии – Христо Стоянов Карастоянов; 
За кмет на кметство Ясеновец – Селим Мехмед Иса 
 

/Г-ца С. Миткова връчи удостоверенията за избор на всички кметове на 

кметства/. 

 

 Г-ца Савина Миткова – председател на ОИК Разград 

 Позволете ми от името на Общинската избирателна комисия да честитя на всички 

Вас, новоизбрани общински съветници и кметове на кметства и да Ви пожелая преди 

всичко много здраве, за да можете да изкарате един много по-успешен мандат от предния. 
От името на гражданството разчитаме на работата на местния парламент.  
 

 Решения по точка първа от дневния ред на заседанието не бяха взети. 

 

 

ПО  ТОЧКА  ВТОРА 

 

 

 ПОЛАГАНЕ НА КЛЕТВА ОТ ОБЩИНСКИТЕ  СЪВЕТНИЦИ, КМЕТА НА 

ОБЩИНАТА  И КМЕТОВЕТЕ  НА  КМЕТСТВА по чл.32, ал.1 от ЗМСМА. 

 

 Г-н Бехчет Сюлейман - Областен управител на Разградска област 
  Уважаеми дами и господа, 
 Приканвам всички общински съветници, кмета на общината, кметовете на кметства 
да станат прави и да повтарят след мен клетвата по чл.32, ал.1 от ЗМСМА: 

 “ Заклевам се в името на Република България да спазвам Конституцията и 

законите на страната и във всичките си действия да се ръководя от интересите на 

гражданите от Разградска община и да работя за тяхното благоденствие “. 

 Приканвам всички общински съветници и кметове да подпишат клетвените 
декларации. 

 



 

 Г-н Бехчет Сюлейман - Областен управител на Разградска област даде думата на 
кмета на Община Разград – г-н Венелин Узунов 
 

 Г-н Венелин Узунов – общински съветник, кмет на Община Разград 

 Уважаеми господин  Областен управител, 

 Уважаеми общински съветници, 

 В съответствие с чл.30, ал.4, т.4 от ЗМСМА, моля да бъда освободен като 

общински съветник, тъй като съм избран за кмет на Община Разград.  

 Използвам случая уважаеми общински съветници, от ваше име, от името на 
общинската администрация и лично от мое име, да поднеса моите съболезнования към 

кмета на кметство Недоклан –Тургут Халилибрям Рахми затова, че днес е починала 
неговата майка. Истински съжалявам и изказвам моите съболезнования. Понякога в 
живота е така. Силните и хубавите вълнуващи  моменти съвпадат и с такива  моменти.  

 От името на всички и от мое име приеми нашите съболезнования. 
  

 Г-н Бехчет Сюлейман - Областен управител на Разградска област даде думата на г-
жа Евгения Кочанова. 
 

 Г-жа Евгения Кочанова – общински съветник, Зам.областен управител 

 Уважаеми дами и господа, 
 На основание чл.30, ал.4, т.4 от ЗМСМА и поради несъвместимост със заеманата от 
мен длъжност – Заместник областен управител на Област Разград, се отказвам от 
пълномощията си на общински съветник, като моля да бъда освободена от състава на 
Общински съвет Разград и заместена със следващия от листата на НДСВ. 

 

 Г-н Бехчет Сюлейман - Областен управител на Разградска област 
 Уважаеми дами и господа, 
 Чухме изявленията на кмета на общината – г-н Узунов и на г-жа Кочанова. Мисля, 
че трябва да уважим тяхното искане и давам думата на г-ца Савина Миткова. 
 

 Г-ца Савина Миткова – председател на ОИК Разград 

 Решение № 385 от 6.11. 2003 г. на Общинската избирателна комисия Разград: 

 На основание чл. 107, ал.1 от Закона за местните избори и на основание писмо с 
изх.№ 805 от 6.11. 2003 г. на ЦИКМИ за местни избори заличава, като общински 

съветници Венелин Димитров Узунов и Евгения Петрова Кочанова на основание на 
подадени от тях молби. Предсрочно прекратява пълномощията на тези общински 

съветници  и постановява следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

 Обявява за избрани общински съветници кандидатите както следва: 
2. Георги Маринов Атанасов 
3. Йорданка Цонева Кондиева 
Това са кандидатите, които са  в листата следващи, след новоизбраните общински 

съветници. 

Моля, ако господата са в залата да дойдат за получаване на удостоверенията  
 

Г-н Георги Маринов Атанасов си получи удостоверението за избор. 

Г-жа Йорданка Цонева Кондиева не присъства на заседанието на Общински съвет.  
 



 

Г-н Бехчет Сюлейман - Областен управител на Разградска област 
Прикани г-н Георги Маринов Атанасов да положи клетва като новоизбран 

общински съветник и г-н Венелин Узунов, като кмет на Община Разград, след това 
подписаха клетвени декларации. 

 

 / Клетвените декларации са приложени към протокола /. 

 

 Г-н Бехчет Сюлейман - Областен управител на Разградска област – След тези 

процедури, полагане на клетва, подписване на клетвените декларации, обявявам за 
новоучреден Общинският съвет на Община Разград. 

 Пожелавам ползотворна работа в техния мандат. 
 С това се изчерпват  моите правомощия по конституиране на Общински съвет - Разград.

 От тук нататък мисля, че ОбС трябва да избере председател на сесията, за да 
продължи своята работа. 
 

 Г-н Бехчет Сюлейман - Областен управител на Разградска област  даде думата на 
общински съветник – Стоян Димитров 
 

 Г-н Стоян Димитров – Нова левица 
 Уважаеми господин Областен управител, 

 Уважаеми господин Кмете, 
 Уважаеми общински съветници, 

 Дами и господа, 
 Съгласно разпоредбите на ЗМСМА на първото си учредително заседание, 
Общинският съвет след като се конституира, трябва да започне своята работа. Първото 

нещо, което трябва да направим по силата на Закона и по силата на установените вече 
традиции е да изберем един от между нас общинските съветници за председател. Един от 
нас – пръв между равните, който да ръководи нашите заседания. Затова и поради това, че 
са налице процедурни въпроси, свързани със спазването на тези формални изисквания на 
Закона, аз предлагам този един между нас да бъде юрист. Предлагам юриста и 

дългогодишния съветник г-н Денчо Стоянов Бояджиев, който добре познава както Закона, 
така  и  установените практики за работа на Общинския съвет и би могъл да поеме тази 

стартова функция в работата на Общинския съвет,  да започне ръководството на нашето 

заседание.  
 Моля господин Областен управител да подложите на явно гласуване моето 

предложение за ръководещ днешното заседание на Общинския съвет да бъде избран 

общинския съветник – Денчо Стоянов Бояджиев. 
 

 Г-н Бехчет Сюлейман – Областен управител на Област Разград подложи на 
гласуване направеното предложение от общинския  съветник Стоян Димитров за избиране 
на общинския съветник Денчо Стоянов Бояджиев за ръководещ на първото  учредително 

заседание на Общинския съвет. 
 

 Общинският съвет с 27 гласа “ЗА”, против – 1, въздържали се – 4. 

Направеното предложение се приема. 

 

 

ПО  ТОЧКА  ТРЕТА 

ДРУГИ 

 



 

УТВЪРЖДАВАНЕ НА ПРОЦЕДУРА  ЗА  ИЗБОР  И  ИЗБОР  НА  

ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОБЩИНСКИЯ  СЪВЕТ. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Нова левица 
 Уважаеми колеги, 

 Благодаря за доверието, което ми указвате да изпълня мисията в тази прелюдия, 
която трябва да осъществим като мероприятие до конституиране окончателно ръководния 
орган на Общинския съвет, за да започнем нормално да функционираме като колективен 

орган. 

 

Г-н Бояджиев, уведоми присъстващите общински съветници, че на основание 
чл.24, ал.1  от ЗМСМА, ОбС избира от своя състав председател на съвета. Този избор се 
провежда с тайно гласуване. За избран се смята този кандидат, който е  получил повече  от 
половината от гласовете от общия брой на нас съветниците, които участваме в него. 

В изпълнение на тази процедура, трябва да се направят предложения за да 
оформим кандидатска листа от, която след това да  бъде излъчен председателят на 
Общинския съвет. Тъй като е необходимо да има един регулиращ орган, който да 
осъществи този цял избор, а това трябва да бъде една комисия от общински съветници, 

първо трябва да започнем с избора на тази комисия. Правя едно формално предложение, 
за да открием дебата: Тази комисия да се състои от 3 членове, колеги общински 

съветници, която да извърши цялостното техническо мероприятие. 
Има ли други предложения по отношение числеността на тази комисия? 

 

Г-н Жоро Чобанов – СДС 

Уважаеми господин председателстващ, 

Уважаеми господин кмете, 
Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Вземам думата по процедурен въпрос, тъй като считам, че не всички въпроси по 

констроирането на Общинския съвет са решени и за да продължим по-нататък работата 
си, считам че трябва да бъдат решени. Въпросът е процедурен, тъй като за тях няма 
конкретни разпоредби в Закона. Има едно законово изискване на, което трябва да 
отговаря общинския съветник, съгласно чл.34, ал.1, т.5 – “Няма право да участва 
общинския съветник в ръководствата на Търговски дружества с общинско участие като 

директор или управител, заместник директор, заместник управител, контрольор, член на 
Управителен, Надзорен или Контролен съвет, Съвет на директорите.” 

Не е казано обаче, кой контролира дали общинския съветник за да отговаря на това 
изискване от Закона, кой контролира дали това е спазено. Общинската избирателна 
комисия обявява само изборните резултати и това, кои общински съветници са избрани 

въз основа на тези изборни резултати. За да установим това обстоятелство първото ми 

процедурно предложение е всеки общински съветник да попълни декларация със следното 

съдържание: 
ДЕКЛАРИРАМ: Не участвам /посочили сме законовия текст/ в ръководствата на 

търговски дружества с общинско участие / като директор или управител, заместник-
директор, заместник-управител, или като контрольор, член на управителен, надзорен или 

контролен съвет, съвет на директорите/. 
Ние 5-тимата общински съветници от СДС сме попълнили такива декларации, 

представяме ги на председателстващия, представяме и копие за всички общински 

съветници, ако се приеме това процедурно предложение.  
Второто ни процедурно предложение е, ако има такива общински съветници те да 

бъдат отстранени от работата сега на Общинския съвет, тъй като това би могло да 



 

повлияе, като порок на всички наши решения, които ще вземем. Аз не случайно гласувах 

против избора на председателстващия, знам, че г-н Бояджиев, с който сме работили много 

ще се справи с тази задача, но ние взехме първото незаконосъобразно решение. Обръщам 

Ви внимание, че тази Разпоредба  на Закона беше приета и публикувана през месец август 
2003 г. и законодателят даде възможност такива хора, тъй като те се освобождават от 
Общинския съвет да сторят това и затова казва, че влиза в сила от 27 октомври тази 

година. Между другото ние имахме сесия края на месец септември на, която можеше това 
да стане. Със съжаление аз установих, /не съм правил проверка на всички общински 

съветници, затова първото, което искаме е попълване на такава декларация/, че има 
общински съветници, с незаконно такова качество. Забележете тези общински съветници 

преди малко положиха клетва. Въпреки, че от четири месеца знаят, че не могат да бъдат, 
заклеха се пред Областния управител, пред всички Вас, заклеха се, че ще спазват законите 
на страната. Каква е тази клетва за тези, поне да не подписват клетвените листи. 

 

Г-н Денчо Бояджиев  

Г-н Чобанов, 
извинявайте, че Ви прекъсвам, но започвате да правите дебат по същество. 

 

Г-н Жоро Чобанов – СДС 

Не по същество. Затова считам, /аз установих трима, че са в Съвет на директорите, 
на фирма с общинско участие/ , тъй като не отговарят на това изискване на закона, 
нарушиха и клетвата, трябва да напуснат заседанието на Общинския съвет и да 
продължим спокойно работата.  

 

Двете ми процедурни предложения са следните: 
1. Всеки общински съветник да подпише декларация тъй, като само така можем да 

проверим дали общинския съветник отговаря на това изискване на Закона. 
2. Общинските съветници / за да сме сигурни, че решенията ни ще са 

законосъобразни /, които не отговарят на това изискване на Закона, да не участват в 
днешната сесия. 

Моля да подложите, /ако има дебат да се състои/ но моля да подложите тези наши 2 

процедурни предложения на гласуване.  
 

Г-н Денчо Бояджиев 

Колеги, 

Направено е процедурно предложение от общинския съветник Жоро Чобанов, с 
което той предлага да се подпишат декларации с приложени  5 броя подписани такива  от 
5 положили клетва общински съветници и представени не попълнени бланки за попълване 
от останалите общински съветници. Преди да подложа на гласуване това предложение, 
първо имам въпрос към състава на общинските съветници: 

Необходим ли е дебат тъй, като и както заяви г-н Чобанов няма изричен текст в 
ЗМСМА, по силата на който да се попълва такава декларация?  

Това е един акт, който в края на краищата ние ако решим можем да ги попълним, 

но го решаваме с колективния вот на съветниците от Общинския съвет. Господин Чобанов 
не посочи конкретно, кои общински съветници визира.  

Моя въпрос е: Необходим ли е дебат? Имате думата за предложения. 
 

Г-жа Милена Цанева – Нова левица 
Уважаеми колеги, 



 

Както правилно отбеляза колегата Чобанов, ние току-що положихме клетва и 

нейното основно съдържание беше да се придържаме, да се ръководим преди всичко от 
законите в страната. Закон, който да изисква общинските съветници да полагат клетва с 
подобно съдържание не съществува. От друга страна има изрични изисквания за статута 
на общинския съветник и съобразно цитирания текст от г-н Чобанов действително е 
несъвместимо състоянието на общински съветник и на член на Съвета на директорите, в 
различните качества на общински съветник във фирма с общинско участие. Тъй като г-н 

Чобанов отправи редица укорни думи без да си даде труд да ги персонифицира и не 
посочи, съгласно неговата проверка, кои 3 общински съветници не притежават това 
качество и противоречат на изискванията на закона, аз противопоставям на неговите общи 

укори, конкретни становища от 2-ма общински съветници, избрани и току-що положили 

клетва, като такива от групата на Българска социалистическа партия, които съобразно 

изискванията на закона, / сега ще ви визирам точния текст/, са предприели всички 

необходими действия, изискуеми от закона, за да могат съвсем легитимно, добросъвестно 

и добронамерено да положат своята клетва с чиста съвест пред вас и пред гражданите на 
Община Разград.  

Съгласно изискванията на чл. 233, ал.5 от Търговския закон, член на Съвета може 
да поиска да бъде заличен от търговския регистър, с писмено уведомление до 

дружеството. В срок до 6 месеца, след получаване на уведомлението, дружеството трябва 
да впише освобождаването му в търговския регистър. Ако дружеството не направи това, 
заинтересувания член на Съвета може сам да заяви за вписване това обстоятелство и съда 
го вписва независимо дали на негово място е избрано друго лице. В съответствие с тези 

законови изисквания депозирам пред председателсващия събранието и зачитам пред вас 
дословно следните молби: 

Молба с вх.№ 73 от 23.10.2003 г. , подадена от Добринка Иванова Монева – 

председател на съвета на директорите на “Общински пазари-Разград” ЕАД , изцяло с 
общинско участие. Тя е депозирана до Изпълнителния директор на Еднолично 

акционерно дружество “Общински пазари-Разград”, със следния текст: 
Господин директор, 

На основание чл.20, ал.5 от Устава на “Общински пазари-Разград” ЕАД, приет от 
Общински съвет-Разград с Решение № 627, т.2, протокол № 43 от 21.07.2003 г. и чл.34, 

ал.V от ЗМСМА, моля да бъда освободена от поста Председател на Съвета на директорите 
на дружеството и заличена от търговския регистър, считано от 27.10.2003 г. 

Моля да предприемете необходимите действия за вписване на освобождаването ми 

от търговския регистър. 

Дата на подаване на молбата 21.10.2003 г.  
 

Следващата молба е подадена от Бонка Георгиева Цакова – зам.председател на 
съвета на директорите на “Паркстрой-Разград”ЕАД, общинско дружество със 100 % 

общинско участие. 
Вх.№ 1233 от 24.10.2003 г., подадена до Изпълнителния директор на Еднолично 

акционерно дружество “Паркстрой-Разград”, със следното съдържание: 
Господин директор, 

На основание чл.20,ал.5 от Устава на “Паркстрой-Разград”ЕАД, приет от 
Общински съвет-Разград с Решение №627, т.4, протокол №43 от 21.07.2003 г. и чл.34,ал.V 

от ЗМСМА, моля да бъда освободена от поста заместник-председател на Съвета на 
директорите на дружеството и заличена от търговския регистър, считано от 27.10.2003 г. 

Моля да предприемете необходимите действия за вписване на освобождаването ми 

от търговския регистър. 



 

За мен беше голяма чест и удоволствие да работя с Вас и ръководения от Вас 
колектив в продължение на няколко години. Надявам се, че всички ние сме били полезни 

за развитието на дружеството. 

С уважение: Бонка Цакова, подпис и дата на молбата-23.10.2003 г. 
 

Господин председателстващ, 

Депозирам Ви тези писмени доказателства, като видно от тях няма никакви пречки 

новоизбраните и положили клетва общински съветници, Добринка Монева и Бонка 
Цакова легитимно, да участват в работата на Общински съвет-Разград – Мандат 2003-2007 

г.  
Благодаря Ви! 

 

Г-жа Милена Цанева – Нова левица 
Зачитам текста от Търговския закон: 

“ В 6-месечен срок може да се направи заличаване. Действието, което се иска от 
общинските съветници е направено. Единственото им задължение, съгласно Търговския 
закон е да депозират своята изрична и безусловна воля. Това те са направили.  

 

Г-н Жоро Чобанов – СДС 

Дуплика. 
Госпожа Цанева, 
Да не четем целия Търговски закон. Знаете много добре, че има друга разпоредба и 

знаете, че тези решения влизат в сила, след като има решение на Окръжния съд. Тези неща 
нямат никаква стойност, които четохте сега, направени специално за сесията. Аз не исках 

да конкретизирам имена. Разчитах, че това всичко ще си го направите вие. Продължавам с 
друго име: Милен Малчев, който е в Съвета на директорите на “Търговия”, ако не се лъжа, 
в което има общинско участие. Ако искате още имена, ще продължа и с други. Да не 
обръщаме сесията на заседание на фирмения съд. Той също е общински съветник, няма 
молба. Ако продължавате, ще давам още имена.  

 

Г-н Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

“Търговия” не съществува. 
 

Г-н Жоро Чобанов – СДС 

Значи това е Зам.кмета по “Стопански дейности”, който не знае, че “Търговия” има 
20% общинско участие.  

 

Г-н Милен Станчев- Нова левица 
Уважаеми господин председател, 

Уважаеми колеги, 

Искам да Ви информирам, че борда на директорите, в който участвах това беше 
преди 2 или 3 години.  

Г-н Чобанов, от преди 2 години не съм член на борда на директорите. Така, че 
може да бъдете спокоен. 

 

Г-н Денчо Бояджиев  

Има направено процедурно предложение от общинския съветник г-н Жоро 

Чобанов за подписване на такива декларации и от останалите общински съветници.  

 

Г-н Стоян Димитров – Нова левица 



 

Уважаеми господин председателстващ, 

Уважаеми общински съветници, 

Въпросът, който постави нашият колега Чобанов е свързан на условията, 
позитивни и негативни на, които трябва да отговаря един гражданин за да бъде общински 

съветник в една определена община. Ние юристите знаем много добре, че тези 

положителни и отрицателни факти са императивно изброени в Закона. Това, което сочи 

нашия колега, общинския съветник Чобанов е само едно от многото условия, които е 
поставил  Закона. Без да изброявам изчерпателно аз ще посоча, че наред с това, което се 
споменава, общинският съветник трябва да бъде гражданин на Република България. 
Общинският съветник трябва да е навършил 18 години. Общинският съветник трябва да 
има постоянен адрес на територията на общината, за която кандидатства. Общинският 
съветник не трябва да е осъждан и т.н. Затова нито Закона изисква, нито пък и досега 
установената практика за работа на Общинския съвет не е налагала, общинските 
съветници един по един да декларират наличието на всички положителни и отсъствието 

на всички отрицателни факти, които са определящи, за да може едно лице да бъде 
общински съветник. Поради тези съображения предложението на колегата Чобанов е 
неоснователно, нито от правна, нито от фактическа страна. Затова аз предлагам на 
общинските съветници да го отклонят, като гласуват против него, тъй като то няма 
законово основание. 

Благодаря! 
 

Г-н Денчо Бояджиев 

Аз Ви благодаря г-н Димитров и тъй като Вашето е по-отдалеченото предложение 
ще го поставя първо него на гласуване и след това предложението на и на г-н Чобанов.  

Г-н Денчо Бояджиев 

Подложи на гласуване направеното предложение от г-н Стоян Димитров, относно: 

Да не се попълват такива декларации, тъй като няма необходимата законова норма и 

изискване за попълване на такива декларации, с оглед отпочване нормалната дейност на 
Общинския съвет. 

 

Общинският съвет с 19 гласа “ЗА”, против – 5, въздържали се – 7. 

Направеното предложение от г-н Чобанов не се приема. 

 

Г-н Жоро Чобанов – СДС 

Аз Ви моля да не манипулирате общинските съветници. Вие казахте така: 
Гласувайте, да не се попълва такава декларация, тъй като няма законово основание затова. 
Е по-голяма манипулация от тази няма. Нали за това е процедура, за да установим нещо и 

законовото основание ще бъде нашето решение. А Вие, какво правите там, то не е казано 

и в закона, че се избира председателстващ.  

 

Г-н Денчо Бояджиев, 

Колегите казаха, затова съм тук, не съм дошъл по собствено желание.  
 

Г-н Жоро Чобанов – СДС 

Молбата ми е да не манипулирате общинските съветници. Основанието е, ако ние 
бяхме взели такова решение . Това е винаги, когато процедури се гласуват. По тази 

причина, защото ние гласувахме да има председателстващ, Вие сте там. Моля да 
подложите на гласуване и второто предложение, аз имах две.  



 

Да напуснат работата на Общинския съвет, тези общински съветници,  които не 
отговарят на това изискване на закона – Добринка Монева, Бонка Цакова и Милен 

Малчев.  
 

Г-н Денчо Бояджиев, 

Подлагам на гласуване второто процедурно предложение на общински съветник – 

Жоро Чобанов, относно: Да напуснат заседанието на Общинския съвет, общинските 
съветници, които нямат такъв статут: 

Добринка Монева, Бонка Цакова и Милен Малчев.  
 

Общинските съветници - Добринка Монева, Бонка Цакова и Милен Малчев не 

участват в гласуването. 

 

Общинският съвет с 5 гласа “ЗА”, против-21, въздържали се – 2. Направеното 

предложение не се приема. 

 

 Други предложения не бяха направени. 

 

Г-н Денчо Бояджиев, 

Връщаме се към деловата работа, за процедурата относно: Избор за председател на 
Общински съвет. 

Направих процедурно предложение, което не остана време да го гласуваме, поради 

процедурата на г-н Чобанов.  
Комисията, която да осъществи избора на председател да се състои от 3 общински 

съветника.  
Подлага се на гласуване - комисията по избора да се състои от 3 члена. 

 

 Общинския съвет  с 28 гласа “ ЗА “, против - 1, въздържали се - 3. 

Предложението се приема. 

 

Г-н Денчо Бояджиев, 

Моля за Вашите предложения за състав на тази комисия. 
 

Г-н Стоян Димитров – Нова левица 
Уважаеми общински съветници, 

Макар и още да няма обявление, че в Общинския съвет са конституирани групи на 
общинските съветници, аз искам от името на новосъздадената група общински съветници 

Нова левица да предложа в състава на комисията за Избор на председател на Общинския 
съвет, да влязат общински съветници, които са избрани с различни листи. Затова от 
нашата листа, на групата съветници на Нова левица, предлагам за член и председател на 
комисията същевременно, общинският съветник- Милена Иванова Цанева. Тя е юрист, 
който има дългогодишен опит в работата на Общинския съвет и считам, че добре би се 
справила със своите задачи. 

 

Г-н Илкер Мустафов – ДПС 

От името на групата  съветници избрани с листата на ДПС, правя предложение в 
комисията по избора да влезе госпожа Йълдъз Шеремед. 

 

Г-н Жоро Чобанов – СДС 



 

От името на нашата група предлагам за член на комисията и за председател, който 

да отчете резултатите – господин Пейчо Добрев Георгиев. 
 

Г-н Денчо Бояджиев 

Направиха се 3 персонални предложения: за г-жа Милена Цанева – Нова левица; за 
г-жа Йълдъз Шеремед от ДПС и за г-н Пейчо Георгиев – СДС. 

Тъй като се направиха предложения за членове и 2 предложения за председатели , 

предлагам да гласуваме състава от 3-мата членове и след това да подложим на гласуване 
кой да бъде председател на комисията . 

 

Г-н Денчо Бояджиев 

Подложи на гласуване направеното предложение, относно: 

В състава на комисията, която да извърши  избора за председател на ОбС да влязат 
общинските съветници – Милена Цанева, Йълдъз Шеремед и Пейчо Георгиев. 

 

Общинският съвет с 27 гласа ЗА”, против – няма, въздържали се – 2. 

Направеното предложение се приема. 

 

Г-н Денчо Бояджиев 

Има направени две предложения за председател на комисията по избора за 
председател на ОбС: 

От общинския съветник  Стоян Димитров – за председател на комисията да бъде 
Милена Цанева и от общинския съветник Жоро Чобанов – за председател на комисията да 
бъде Пейчо Георгиев. 

 

Подлагам на гласуване по реда на направените предложения: 
 Общинските съветници, които са съгласни за председател на комисията по избора 

да бъде г-жа Милена Цанева, моля да гласува: 
 

/Г-жа Милена Цанева не участва в гласуването /. 

 

Общинският съвет с 22 гласа “ЗА”, против – 1, въздържали се – 6. Избира за 

председател на комисията по избора г-жа Милена Иванова Цанева. 

 

Г-н Денчо Бояджиев 

Предлагам общинските съветници да направят предложения за председател на 
Общински съвет-Разград. 

 

Г-н Стоян Димитров – Нова левица 
Уважаеми общински съветници, 

От името на групата общински съветници от Нова левица, правя предложение за 
председател на Общински съвет-Разград за мандат 2003 – 2007 година да бъде избран 

общинския съветник – Добринка Иванова Монева.  
Убеден съм, че не е необходимо да излагам подробни аргументи  в подкрепа на 

нашето предложение. Общинските съветници, които са работили досега  в състава на 
Общинския съвет знаят много добре, че тя е била председател на Общинския съвет през 
мандатите 1995 и 1999 – 2003 г.  

Ние правим това предложение, не заради това, че Добринка Монева има 
дългогодишен опит, като председател на Общинския съвет и само за това. Това е едно от 
многото неща, които ни дават основание да предложим на Вашето внимание тази 



 

кандидатура. Аргументите ни почиват и на факта, че нашата група съветници е най-голяма 
и по силата и на традицията и на установената практика редно е единия от общинските 
съветници из между нас, който трябва да бъде председател,  да бъде представител именно 

на тази най-голяма група. Но най-важното и решаващото в аргументите ни за да поставим 

на Вашето внимание тази кандидатура е, че общинския съветник Добринка Монева е 
доказала многократно и в продължителен период от време своята възможност и умение да 
работи като председател на Общинския съвет. Малко са Общинските съвети в нашата 
страна, които са осигурили такава продуктивност и такава ефективност в своята работа, 
каквато е в Общински съвет-Разград. Затова изключителен принос има и председателя на 
Общинския съвет. Малко са Общинските съвети в страната, които като в Разград са 
успявали да създадат такъв добър синхрон, в работата на отделните комисии и работата на 
пленарния състав на Общинския съвет.  

В лицето на Добринка Монева ние виждаме общинския съветник, който ще бъде в 
състояние най-пълноценно и най-ефикасно да изпълни функциите на председател на 
Общинския съвет. Тя е една из между нас. Както се казва в латинската сентенция: 
“Примус интер парес”. Тя ще бъде човекът според нас, който в най-голяма степен ще 
осигури необходимите условия Общинският съвет, както и досега така и занапред да 
осигури една нормална атмосфера за своята работа.  

Затова Ви моля господин председателстващ, да бъде гласувано в листата за Избор 

на председател на Общинския съвет да бъде включена – Добринка Монева. 
 

Г-н Пейчо Георгиев – СДС 

Уважаеми дами и господа, 
Групата общински съветници от СДС, няма предложение за председател на 

Общинския съвет, като се позоваваме на факта, че след като в залата има общински 

съветници, които нямат право да участват в управлението на Търговски дружества, те едва 
ли биха имали право да гласуват и да участват в заседанието на Общинския съвет. По тази 

причина ние ще изчакаме решението на Областния управител или евентуално на съда. 
 

Г-н Денчо Бояджиев 

При това положение в списъка на предложените остава само Добринка Монева. 
Давам думата на Председателя на Комисията по избора г-жа Милена Цанева. 

 

Г-жа Милена Цанева - Нова левица- Председател на Комисията по избора  
Моето предложение е, комисията по избора да се събере, за да изготви правилата 

по, които да се извърши съобразно Закона избора на Председател на Общински съвет, 
след което ще Ви уведомим и ще започнем процедурата  по провеждане на избора.  

 

Г-н Денчо Бояджиев със съгласието на всички общински съветници, обяви 5 

минути почивка. 

 

Заседанието продължава. 

 

Г-н Денчо Бояджиев даде думата на г-жа Милена Цанева – председател на 
Комисията за избор на Председател на ОбС 

 

Г-жа Милена Цанева - Нова левица- Председател на Комисията по избора 
Уважаеми колеги, 

Комисията с пълно единодушие разработи и Ви предлага следната процедура за 
провеждане на избор за председател на Общински съвет-Разград. 



 

Тъй като Закона е изричен, че избора се извършва чрез  тайно гласуване, 
Общинската администрация беше така любезна да предостави необходимите материали за 
извършване на този таен избор.  

Ще се извърши гласуването във фоайето, което е извън залата, там виждате, че има 
урна, тримата членове на комисията сме я проверили, убедихме се, че е празна, сега 
отново във Ваше присъствие и в присъствието на журналисти, урната ще бъде отворена, за 
да се убедите, че няма предварително поставени бюлетини в нея. Ще я запечатаме, до 

урната има представен списък на общинските съветници. Един от нас ще раздава пликове, 
в последователност за всеки един от влизащите, като самото гласуване ще се извършва на 
закрито, самостоятелно в отделно помещение. Всеки един общински съветник има право, 

след като получи плик да влезе в това закрито помещение, бюлетините са на 
разположение на общинските съветници и да извърши избора. Гласуването се извършва с 
поставяне на плика в урната и полагане на подпис в списъка на състава на общинските 
съветници. За действителни се считат тези бюлетини, които са пуснати с плик в урната и 

само за един кандидат. В случая няма как да бъде сбъркана процедурата, тъй като имаме 
само един номиниран общински съветник за председател на Общински съвет-Разград. 

След това се обявява избора за приключил, отстраняват се неизползваните бюлетини и 

пликове.  
Комисията взе решение да извърши преброяването и отварянето на урната в 

присъствие на своите членове и на журналисти.  

След като се извърши преброяването, констатират се резултатите от избора, 
комисията изготвя протокол и докладва пред Общински съвет резултатите от избора.  

Ако имате въпроси и предложения за промяна на процедурата, слушам с 
удоволствие.  

Предложения не бяха направени. Пристъпи се към гласуване. 
 

След гласуването г-жа Милена Цанева – председател на Комисията обяви 

резултатите. 
 

Уважаеми колеги, 

Благодаря Ви за проведения избор. От името на комисията Ви информирам, за 
резултатите от проведения избор. 

От 33 общински съветници по списък, в избора са участвали 31.  

Не е участвал в избора, видно от списъка  на общинските съветници – общински 

съветник Добринка Монева, вероятно ръководена от морални съображения и от 
изискванията на Закона, да не участва в гласуване, което е свързано с нейн  интерес. 
Видно от списъка на общинските съветници не е участвал в избора и общински съветник  
Йорданка Цонева Кондиева, която не е положила клетва и не присъства на днешното 

заседание на Общински съвет-Разград.  

Комисията във Ваше присъствие, отвори запечатаната урна и удостовери, че в нея 
няма нито пликове, нито бюлетини, нито някакви други материали  и книжа.  

След като се извърши избора под наблюдение на комисията, която счита, че той 

беше извършен законосъобразно и общинските съветници дадоха свободно, 

неманипулирани своята действителна воля, комисията обяви избора за приключил. 

Отвори урната и извади намиращите се в нея пликове, като удостовери, липсата на 
каквито и да са други материали, освен пликове, които съдържат съответното съдържание 
– празни или с бюлетина. 

В пълен състав, комисията извърши преброяване на подадените гласове.  
Имам удоволствието да Ви уведомя, че в урната бяха открити: 

 



 

2. брой празни пликове – 8 

3. брой действителни бюлетини – 23, което означава съгласно Статута, 
който приехме и, който беше доведен до Вашето знание – Плик по установен образец , с 
бюлетина в него.  С оглед резултатите от проведеното гласуване и на основание чл.24, ал.1  

от ЗМСМА , като председател на Комисията по провеждане на избора за трети път имам 

удоволствието да обявя пред Общински съвет – Разград, че има избран Председател, 

напълно легитимно и с необходимото мнозинство, тъй като съгласно Закона за избран се 
счита този общински съветник, който има действителни гласове повече от половината на 
всички членове на Общинския съвет . 23 очевидно е бройка, която надхвърля половината 
от състава на Общинския съвет. Може да считаме, че имаме избран председател на 
Общинския съвет и това е  Добринка Иванова Монева. Всички книжа ще бъдат надлежно 

описани, опаковани и със съответното придружително писмо и протокол подписан от 
всички членове на комисията ще бъдат предадени на съхранение до следващите избори.  

 

Общинският съвет , в съответствие с изискванията на чл.24, ал.1 от ЗМСМА, 

с 23 гласа “ЗА” взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

1. ИЗБИРА  ЗА  ПРЕДСЕДАТЕЛ на Общински съвет гр. Разград за мандат 

2003- 2007 година  г-жа ДОБРИНКА  ИВАНОВА  МОНЕВА. 

 

1.Към протокола  е приложен протокола на комисията за отчитане резултатите от 
гласуването. 

2. Към Протокола са приложени: 

2.1. Молба от Добринка Иванова Монева с вх. № 73/23.10.2003 г. до 

Изпълнителния директор на ЕАД “Общински пазари-Разград”за освобождаване от поста 
Председател на Съвета на директорите, считано от 27.10.2003 г. на основание чл.20, ал.5 

от Устава на “Общински пазари” ЕАД и чл.34, ал.V на ЗМСМА. 

2.2. Препис-извлечение от Протокол №43 от заседание на Съвета на 
директорите на “Общински пазари-Разград” ЕАД гр. Разград, проведено на 27.10.2003 г., 
за освобождаване на Добринка Иванова Монева от състава на Съвета на директорите и 

оттегляне правомощията й като председател на СД, считано от 27.10.2003 г. и 

прекратяване на договора от същата дата. 
Да се предприемат действия за отразяване на подлежащото на вписване 

обстоятелство в търговския регистър при РОС. 

2.3. Заявление с вх.№615/10.11.2003 г. от “Общински пазари-Разград” ЕАД гр. 

Разград до Окръжен съд-Фирмено отделение гр. Разград, за отразяване в търговския 
регистър при съда заличаването на Добринка Иванова Монева като член на СД на 
“Общински пазари-Разград” ЕАД гр. Разград и прекратяване на пълномощията й като 

председател на СД, считано от 27.10.2003 г. 
2.4. Решение №326 на Разградски Окръжен съд, относно Освобождаване на член 

на съвет на директорите: Добринка Иванова Монева.  
3.1. Молба от Бонка Георгиева Цакова с вх. № 1233 от 24.10.2003 г.до 

Изпълнителния директор на ЕАД “Паркстрой-Разград” гр. Разград за освобождаване от 
поста заместник-председател на Съвета на директорите, считано от 27.10.2003 г.  

3.2. Препис-извлечение от Протокол №53 от заседание на Съвета на директорите 
на ЕАД “Паркстрой-Разград” гр. Разград, проведено на 25.10. 2003 г. за освобождаване на 
Бонка Георгиева Цакова от поста заместник-председател на съвета на директорите и 



 

заличаване от търговския регистър, считано от 27.10.2003 г на основание чл.20,ал.5 от 
Устава на дружеството и чл.34, ал.V от ЗМСМА. 

3.3. Молба с вх.№612/10.11.2003 г. от “Паркстрой-Разград” ЕАД гр. Разград до 

Окръжен съд-Фирмено отделение гр. Разград, за отразяване в търговския регистър при 

РОС заличаването на Бонка Георгиева Цакова като член на СД на “Паркстрой-Разград”” 

ЕАД гр. Разгра, считано от 27.10.2003 г. 
3.4. Решение № 416 Разградски Окръжен съд, относно  

Освобождаване на член на съвет на директорите: Бонка Георгиева Цакова. 
 

Г-жа Добринка Монева - председател на Общински съвет-Разград 

Уважаеми колеги,  

Искам най-искрено да Ви благодаря. Тези, които ме подкрепиха за председател и за 
доверието, което имате към председателя на Общинския съвет. Благодаря Ви и искам в 
днешното първо заседание на Общински съвет да заявя, че ще продължим нашата работа 
открито, отговорно, в дух на толерантност, в дух на диалог. Ще подчиним цялостната 
работа на местния парламент, на законите, ще продължим да работим професионално, 

ефективно. Считам, че Разградския парламент ще извиси своята дейност и ще бъде един 

силен, работещ орган на местното самоуправление. Ценя високо Вашето доверие и 

считам, че заедно, всички ще поставим над всичко законите, които ще бъдат основата за 
нашата работа, на Колективният орган за местно самоуправление, професионализма на 
всеки, уважението към всеки, мнението на всеки един общински съветник за да го 

зачитаме в работата на постоянните комисии.  

Още веднъж Ви благодаря! 
На всички общински съветници, които са избрани в местния парламент бих искала 

да пожелая: 
Много здраве, много успехи, ползотворна работа в отговорните проблеми, които 

имаме. Считам, че предизборната кампания е завършила. Считам, че политическите 
изявления трябва да приключат. Считам, че местният парламент трябва да подчини своята 
работа на хората, и на проблемите, които трябва да решаваме компетентно в Разградска 
община. 

Благодаря Ви! 

 

 Искам от свое име като председател, да пожелая ползотворна работа на кмета на 
нашата община – инж. Венелин Узунов, защото един от залозите за успешна работа в 
местния парламент, това са взаимоотношенията с кмета и общинската администрация. 
 Здраве и успех на кмета и на нашата Разградска община! 
 

 Г-н Венелин Узунов – кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Уважаеми общински съветници, 

 Искам от името на Общинската администрация да Ви пожелая много здраве, много 

сили, много воля, да продължим заявената от години Общински съвет и Общинска 
администрация политика на дух на толерантност , на професионализъм, на поставяне 
интересите на нашите съграждани, на хората от Община Разград, над всички други 

интереси, които могат да възникнат.  
 Искам  лично от мое име да Ви уверя, че общинската администрация ще бъде този 

важен и необходим партньор на Общинския съвет в решаването на тези проблеми. Още 
веднъж от името на моите колеги, от името на работещите в общинската администрация, 
аз пожелавам и на Общинския съвет и на Вас, много, много здраве и ползотворна 
съвместна работа. 



 

 На добър път! 
 

Г-жа Добринка Монева - председател на ОбС .   

За да продължим успешно нашата работа в местния парламент считам, че на 
днешното заседание на Общински съвет, трябва да изберем комисия, от общински 

съветници, която да разработи Правилник за организация и дейност на Общински съвет-
Разград, за да може нормално да работи нашият колективен орган за местно 

самоуправление, за да взема решения. 
 

Правя предложение на днешното заседание на Общински съвет: 
Относно :Избиране на  работна група, която да разработи  Проекто -  

Правилник  за организация и дейност на Общински съвет - Разград. 

Комисията по подготовката на Проекто - Правилника за организация и 

дейност на Общинския съвет да се състои от 7 души. 

От опит знаем, че хората, които участват в предварителния проект по Правилника 
за организация и дейност на Общинския съвет, трябва предварително да са запознати с 
нашата дейност , за да може и да се съобразят с измененията, които има в Закона за 
местното самоуправление и местната  администрация.  

Други предложения не бяха направени 

 

 Г-жа Добринка Монева - председател на ОбС –  

Подложи на гласуване направеното предложение: Комисията по подготовката на 

Проекто-Правилника за организация и дейност на Общинския съвет да се състои от 

7 души 

 

 Общинският съвет с 30 гласа “ ЗА “, против - няма, въздържали се – 1.  

Направеното предложение се приема. 

 

 Г-жа Добринка Монева - председател на ОбС-  

 Уважаеми общински съветници, моля за вашите предложения за участници в 
работната група общински съветници по подготовката на Проекто-Правилника за 
организация и дейност на Общинския съвет. 
 

Г-жа Кина Дякова – общински съветник от Нова левица 
Уважаема госпожо Монева, 
Уважаеми съветници, 

От групата съветници на Нова левица, предлагам в комисията да бъдат включени 3-

ма юристи : 

           Г-жа Милена Цанева; г-н Стоян  Димитров и г-н Денчо Бояджиев. 
 Считам, че ще бъдат изключително полезни за подготовката на Правилника - 

досегашни общински съветници , юристи, ръководители на комисии, запознати са с 
досегашната дейност на Общинския съвет. 
 

 Г-н Севджан Съдкъев - ДПС  

От името на групата съветници от ДПС предлагам в комисията да влязат: Илкер 

Мустафов  и Назиф Зюлкяр. Двамата са от стария Общински съвет. Имат опит и смятаме, 
че ще бъдат полезни. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Нова левица 



 

 Правя предложение като общински съветник: Тъй като има единично представени 

колеги считам, че те сами не могат да се предложат, аз предлагам в работната група да 
бъде включен г-н Бакир Чолаков. Считам, че с натрупания опит, който има в Общинския 
съвет може да бъде полезен при изработването на нашия Устройствен правилник  за 
работа. 
 

 Г-н Пейчо Георгиев – СДС 

 Аз предлагам в комисията за изработване на Устройствения правилник на 
Общинския съвет да влезе г-н Жоро Чобанов.  
 

 Други предложения не бяха направени. 

 

 Г-жа Добринка Монева - председател на ОбС  

 Подложи на гласуване направените предложения – в състава на работната група, която да 
разработи Проекто- Правилника за организация и дейност на Общински съвет-Разград за 
мандат 2003 – 2007 година, да влязат общинските съветници: 

 Милена Цанева 
 Стоян Димитров 
 Денчо Бояджиев 
 Илкер Мустафов 
 Назиф Зюлкяр 

 Бакир Чолаков 
 Жоро Чобанов 
  

 Общинският съвет с 29  гласа “ ЗА “, против - няма, въздържали се – 2,  взе 

следното 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

2. ИЗБИРА Работна група, която  да разработи  Проекто - Правилника за 

организация  и  дейност на Общински съвет - Разград за мандат 2003 – 2007 година в 

състав: 

Милена Цанева 

 Стоян Димитров 

 Денчо Бояджиев 

 Илкер Мустафов 

 Назиф Зюлкяр 

 Бакир Чолаков 

 Жоро Чобанов 

 

Г-жа Добринка Монева - председател на ОбС  

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

За днешното първо учредително заседание на Общински съвет, нямаме други 

въпроси в дневния ред.  

На всички още веднъж пожелавам, ползотворна и успешна работа.  
Благодаря Ви за участието. 

Успешна работа на местния Общински съвет. 
 

Закривам  заседанието на Общински съвет – Разград в 16.30 часа. 
 

 



 

 

 

 

 

     ПРЕДСЕДАТЕЛ: /П/ Не се чете 

         

                 /Д.  Монева/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


